
2012中国国际园林机械及园艺工具展览会
China International Garden Machinery and Garden Facility Exhibition for 2012

《参观邀请函》
Invitation Letter

尊敬的业界同仁：
To respectable colleagues in the industry,

     我们非常荣幸地邀请您参观“2012中国国际园林机械及园艺工具展览会”洽谈、交流！
We feel greatly honored for inviting you to visit the “China International Garden Machinery and Garden Facility Exhibition for 2012”for consultation and communication!

展出产品：园林机械、园艺工具、灌溉产品、温室和大棚、花卉与园艺，
Products exhibited: Garden Machinery, garden facility, irrigation products, greenhouse and plastic greenhouse, flowers and horticulture,
鸣谢单位：斯蒂尔，富士华，格力博，利欧，中坚，周一，大叶，中马，威力，保时得，本田，力帆

  STIHL  Husqvarna globetools leo TOPSUN ZMONDAY dayegarden zomax  worxtools jlhonda lifan
贵公司性质：
1. Property of your company:

制造商（  ）代理商（   ）经销商（   ）出口贸易（   ）研发机构（  ）其他：__________     
Manufacturer ( ), Agent ( ), Distributor ( ), Export trade ( ), Research institution ( ) and Others: ____
2、贵公司对本次展览会感兴趣的产品: 
2. The products that your company is interested in for this exhibition:

园林机械：□
Garden machinery: □
草坪机、草坪车、割草机、剪草机、除草机、割灌机、绿篱机、油锯、打药机、喷雾喷粉机、打草机等
Lawn mower, lawn vehicle, mower, grass cutter, bush cutter, green hedge machine, chainsaw, pesticide spraying machine, sprayer-duster and  grass trimmer, etc.
园艺工具：□
Garden facility: □
园艺剪、伸缩剪、高枝剪、花园剪、修枝剪高枝剪及种植工具等。
Gardening shear, stretching shear, high-branch shear, pruning shear, garden shear, planting tools and the like
灌溉产品、温室和大棚：□
Irrigation products, greenhouse and plastic greenhouse: □
各种喷头、注射泵、泵阀管件；供水系统、辅助照明、湿度控制， 
Various sprinkles, syringe bump, bump valves and fittings; water supply system, auxiliary lighting and humidity control,
3、贵单位关注本届展会，要进一步了解本届展会，需要我们详细资料是: 
3. Your company pays special attention to this exhibition. To further know the exhibition, the detailed documents that you want are:
参观门票（   ）   技术论坛资料（    ）   参展细则（   ）    其他              
Entrance ticket ( ), Date of technique forum ( ), Detailed rules and regulations of exhibition ( ) and Others            
4、贵公司参加本次展览会的目的: 
4. The purpose that your company participates in this exhibition: 
采购（   ） 寻求合作机会 （ ） 了解产品和技术（   ）  推销本公司产品（  ）其他________
Purchase ( ), Seek opportunity for cooperation ( ), Know the products and technology ( ), Promote the products of your company ( ) and Others _____
5、贵单位的宝贵建议：__________________________________________________                 __
5. The valuable suggestions of your company: _________________________                 
参观登记表
Visitor Registration Form

（请认真填写，以便我会邮寄相关资料！谢谢配合！）
(Please fill in this form carefully and we will mail relevant data! Thanks for your cooperation!)

回函请传至021-62222976 或E-mail：xiayu_7683@126.com   联系人 ：夏 雨  15800614566
Please send the correspondence to 021-62222976 or E-mail:xiayu_7683@126.com  Liaison:Mr.Mike 
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	经营范围： 
Business scope:


注：请妥善保管，凭此函到展会现场可获赠《会刊》一本，精美礼品一份。
Note: Please keep it in proper place. One can get one copy of Journal of the Association and one exquisite gift from the exhibition site by virtue of this letter.

                Tel: 021-62222 989   Fax: 021-62222 976

